
ПРОТОКОЛ № 2

засідання Правління Громадської ради при Виконавчому комітеті Міської ради
міста Кропивницького.

15 лютого 2019 р.                                                                м. Кропивницький

Всього членів Правління — 10.
Відсутні:   Гречуха М. В.,  Тарасов О. М, Харламова Л. В.,  Барабуля М. І.
Присутні: члени Правліня ГР: Багно Л. О., Лузан Л. М.,  Колєва Г. М., Лапіцька
В. М., Козуб І. Б., Сінченко О. М.;
члени  ГР: Середа В. О.
Голова: Лузан Л. М.
Секретар: Лапіцька В. М.

Запропоновано розпочати засідання Правління ГР.
За — 6.
Рішення прийнято.

Порядок денний.

1. Про розгляд пропозицій щодо нової назви Кіровоградської області.
2.  Про  представника  ГР в  Координаційній  раді  з  питань  бюджету  (бюджету
участі) міста Кропивницького.
3. Різне.

Запропоновано затвердити порядок денний.
Голосували:
за — 6.
Рішення прийнято.

1.  Слухали:  Лузан  Л.  М.  про  звернення  ГР  при  Кіровоградській
обладміністрації,  які  пропонують  змінити  назву  Кіровоградська  область  на
Центральноукраїнська область, та про звернення представників 26 громадських
організацій про зміну назви Кіровоградська область на Кропивницька область.
Виступив: Козуб І. Б. який висловився за те що область повинна носити назву
обласного  центру,  та  повідомив,  що  голова  обладміністрації  свого  часу
звертався до Верховної ради України з пропозицією про назву області,  яка б
відповідала назві міста обласного центру.
Виступив:  Багно  Л.  О.,  який  сказав,  що  логічно  щоб  область  називалась  за
назвою обласного центру.
Виступила: Колєва Г. М. про необхідність прийняття розумного, логічного та
виваженого рішення.
Виступила:  Лапіцька  В.  М.  з  пропозицією  підтримати  назву  Кропивницька
область.
Виступила Сінченко О. М. про підтримку назви Кропивницька область.



Запропоновано  підтримати  зміну  назви  Кіровоградська  область  на
Кропивницьку  область,  та  направити  відповідні  звернення  міському  голові
міста Кропивницького, Громадській раді при обладміністрації, представникам
громадських організацій, та в Верховну раду України. 
Голосували:
за — 6.
Рішення прийнято.
2. Слухали: Лузан Л. М. про   представника ГР в Координаційній раді з питань
бюджету (бюджету участі) міста Кропивницького.
Раніше Правлінням приймалось рішення про представника від ГР Колєву Г. М.,
чи Правління ГР не змінили свою думку, адже є звернення від департаменту з
питань економічного розвитку, торгівлі та інвестицій з пропозицією затвердити
представником Козин А. Ю.
Виступила:  Колєва  Г.  М.,  яка  висловила  думку  про  те  що  представником
представника  ГР в  Координаційній  раді  з  питань  бюджету  (бюджету  участі)
міста Кропивницького повинен бути голова ГР за посадою.
Запропоновано відмінити рішення правління ГР про представника ГР Колєву Г.
М.  в  Координаційній  раді  з  питань  бюджету  (бюджету  участі)  міста
Кропивницького.
Голосували:
за — 6.
Рішення прийнято.
Запропоновано затвердити представником ГР в Координаційній раді з питань
бюджету (бюджету участі) міста Кропивницького голову ГР за посадою.
Голосували:
за — 6.
3.  Слухали:  Колєву  Г.  М.  про  покращення  та  оптимізацію  реалізації
“Комплексної  програми  підтримки  учасників  антитерористичної  операції  в
східних областях України та членів їх сімей на 2017-2019 роки”.
Запропоновано продовжувати вживати заходи щодо покращення та оптимізацію
реалізації  “Комплексної  програми  підтримки  учасників  антитерористичної
операції в східних областях України та членів їх сімей на 2017-2019 роки”
Голосували:
за — 6;
Рішення прийнято.

          Голова                                                                      Л. Лузан.

          Секретар                                                                   В. Лапіцька.


